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Sociale Zaken 

COMMISSIE VOOR DE SOCIALE ZAKEN 
 
Voorzitter : de heer Yvan Mayeur 
 
 DINSDAG 17 MEI 2011 
 
BIJZONDERE WERKGROEP OVER PESTEN OP HET WERK 
 
(Rapporteurs : de dames Valérie De Bue en Miranda Van Eetvelde) 
 
Evaluatie van de wetgeving inzake de preventie van psychosociale belasting veroorzaakt door 
het werk waaronder geweld, pesterijen en ongewenst seksueel gedrag op het werk.  
Voorstelling van het onderzoeksrapport door : 
- mevrouw Audrey Eertmans, Senior Project Manager Surveys and Assessment; 
- mevrouw Godelieve Ponet, adviseur, hoofd van de afdeling van de normen over het welzijn op 
het werk;  
- mevrouw Valérie Poucet, attaché juriste bij de Algemene directie Humanisering van de Arbeid. 
 
- Na de uiteenzettingen heeft er een gedachtewisseling plaatsgevonden. Hebben het woord 
gevoerd : de dames Meryame Kitir, Zuhal Demir, Nahima Lanjri, Zoé Genot, Myriam 
Vanlerberghe en de heer Yvan Mayeur. 
 
Toelichting van de vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het 
Migratie- en asielbeleid. 
Toegevoegde vraag : 
- Vraag van mevrouw Myriam Vanlerberghe aan de minister van Justitie over “de antipestwet” 
(nr. 3417). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Werk en Gelijke Kansen, belast met het Migratie- en 
asielbeleid heeft de belangrijkste conclusies van het evaluatierapport uiteengezet en heeft 
daarna geantwoord op de vraag. 
 
Aanbevelingen van de bijzondere werkgroep. 
Toegevoegde wetsvoorstellen : 
- Wetsvoorstel (Muriel Gerkens, Meyrem Almaci, Zoé Genot, Georges Gilkinet) tot wijziging van 
de wet van 4 augustus 1996 betreffende het welzijn van de werknemers bij de uitvoering van 
hun werk, nr. 485/1. 
- Wetsvoorstel (Maggie De Block, Mathias De Clercq, Gwendolyn Rutten, Herman De Croo, 
Sabien Lahaye-Battheu, Carina Van Cauter) tot invoering van een periodieke evaluatie van de 
wet van 11 juni 2002 betreffende de bescherming van de werknemers tegen geweld, pesterijen 
en ongewenst seksueel gedrag op het werk, nr. 962/1. 
- Wetsvoorstel (Catherine Fonck) tot wijziging van de wet van 4 augustus 1996 betreffende het 
welzijn van de werknemers bij de uitvoering van hun werk en de wet van 6 juni 2010 tot 
invoering van het Sociaal Strafwetboek, om de verjaringstermijn in geval van geweld, pesterijen 
en ongewenst seksueel gedrag op het werk tot tien jaar te verlengen, nr. 1100/1. 
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- Wetsvoorstel (Zuhal Demir, Karel Uyttersprot, Karolien Grosemans, Nadia Sminate, Miranda 
Van Eetvelde) tot de oprichting van een meldpunt pesten op het werk, nr. 1114/1. 
- Wetsvoorstel (Zuhal Demir, Karel Uyttersprot, Karolien Grosemans, Nadia Sminate, Miranda 
Van Eetvelde) houdende de bestraffing van geweld, pesterijen of ongewenst seksueel gedrag 
op het werk, nr. 1115/1. 
- Voorstel van resolutie (Yvan Mayeur, Christiane Vienne, Colette Burgeon, Julie Fernandez 
Fernandez) over de opvoering van de controle op de toepassing van de wetgeving inzake het 
welzijn van de werknemers bij de uitvoering van hun werk, in het bijzonder met betrekking tot 
geweld, pesterijen en ongewenst seksueel gedrag op het werk, nr. 1227/1. 
- Wetsvoorstel (Myriam Vanlerberghe, Meryame Kitir) betreffende de verplichte aanwijzing van 
vertrouwenspersonen en tot vaststelling van de vereiste bekwaamheden van deze 
vertrouwenspersonen, nr. 1305/1. 
 
- De commissie heeft het voorstel van werkwijze van de heer Yvan Mayeur goedgekeurd. 
 
Volgende vergadering : dinsdag 24 mei 2011. 
 

 

 Bedrijfsleven 

COMMISSIE VOOR HET BEDRIJFSLEVEN, HET WETENSCHAPSBELEID, HET ONDERWIJS, DE NATIONALE 

WETENSCHAPPELIJKE EN CULTURELE INSTELLINGEN, DE MIDDENSTAND EN DE LANDBOUW 
 
Voorzitter : mevrouw Liesbeth Van der Auwera 
 
 DINSDAG 17 MEI 2011 
 
Gedachtewisseling met de minister van Klimaat en Energie over de berekening van de nucleaire 
rente. (Rapporteur : de heer Bert Wollants). 
 
- Na zijn inleidende uiteenzetting heeft de minister van Klimaat en Energie geantwoord op de 
vragen van de heren Bruno Tobback, David Clarinval, Bert Wollants, Kristof Calvo, Willem-
Frederik Schiltz, Peter Logghe, Jean Marie Dedecker en Olivier Deleuze en de dames Karine 
Lalieux, Catherine Fonck en Liesbeth Van der Auwera. 
 
Vraag van mevrouw Kristien Van Vaerenbergh aan de vice-eersteminister en minister van 
Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “het verschil in 
socialezekerheidsbijdragen tussen bestuursleden van intergemeentelijke 
samenwerkingsverbanden” (nr. 3760). 
 
- De minister van KMO’s, Zelfstandigen, Landbouw en Wetenschapsbeleid heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Liesbeth Van der Auwera aan de minister van KMO’s, Zelfstandigen, 
Landbouw en Wetenschapsbeleid over “de toegankelijkheid van archiefdocumenten in het 
Rijksarchief te Kortrijk” (nr. 4383). 
 
- De minister van KMO’s, Zelfstandigen, Landbouw en Wetenschapsbeleid heeft geantwoord. 
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Vraag van de heer Karel Uyttersprot aan de minister van KMO’s, Zelfstandigen, Landbouw en 
Wetenschapsbeleid over “de Kruispuntbank van Ondernemingen (KBO) en de procedure van 
verschoonbaarheid in geval van faillissementen” (nr. 4433). 
 
- De minister van KMO’s, Zelfstandigen, Landbouw en Wetenschapsbeleid heeft geantwoord. 
 
 
Vraag van de heer Peter Logghe aan de minister van KMO’s, Zelfstandigen, Landbouw en 
Wetenschapsbeleid over “het ondernemerskrediet en de werking van KeFiK” (nr. 4512). 
 
- De minister van KMO’s, Zelfstandigen, Landbouw en Wetenschapsbeleid heeft geantwoord. 
 
Volgende vergadering : dinsdag 24 mei 2011. 
 

  
Justitie 

COMMISSIE VOOR DE JUSTITIE 
 
Voorzitter : mevrouw Sarah Smeyers 
 
 DINSDAG 17 MEI 2011 
 
Samengevoegde wetsvoorstellen : 
- Wetsvoorstel (André Frédéric, Yvan Mayeur, Valérie Déom, Rachid Madrane, Özlem Özen, 
Eric Thiébaut) tot invoeging van de artikelen 442quater en 442 quinquies in het Strafwetboek, 
met het oog op de strafbaarstelling van de mentale destabilisatie van personen en van het 
misbruik van personen in een verzwakte positie, nrs. 80/1 tot 4. 
Amendementen van de heer Frédéric c.s., de dames Becq en Özen, de heren Terwingen, 
Madrane en Brotcorne. 
- Wetsvoorstel (Sonja Becq) tot uitbreiding van de strafrechtelijke bescherming van bijzonder 
kwetsbare personen tegen mishandeling en misbehandeling, nr. 1198/1. 
- Wetsvoorstel (Christian Brotcorne, Catherine Fonck) tot wijziging van het Strafwetboek en het 
Wetboek van strafvordering in verband met de bescherming van kwetsbare personen, 
nr. 1206/1. 
- Wetsvoorstel (Sabien Lahaye-Battheu, Carina Van Cauter, Patrick Dewael) tot wijziging van 
het Strafwetboek met het oog op de strafbaarstelling van de mentale destabilisatie van 
personen en van het misbruik van personen in een verzwakte positie, nr. 1217/1. 
(Voortzetting, sluiting en stemmingen). (Rapporteurs : de heer Renaat Landuyt en mevrouw 
Kristien Van Vaerenbergh). 
 
- Er werden amendementen (nrs. 59 tot 62) ingediend door de heer Frédéric c.s. en mevrouw 
Becq c.s. 
- De amendementen nrs. 1, 4, 5, 8 tot 12, 14, 16 tot 58 en 60 tot 62 werden aangenomen. 
- Er werd een tweede lezing gevraagd (art. 83, Rgt.). 
- De commissie heeft het advies van de juridische dienst gevraagd. 
 
Vraag van de heer Yvan Mayeur aan de minister van Justitie over “de publicatie van het 
koninklijk besluit betreffende de jaarrekeningen van mede-eigendommen” (nr. 4243). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
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Samengevoegde vragen : 
-Vraag van mevrouw Sabien Lahaye-Battheu aan de minister van Justitie over “de versnelde 
procedure voor de toekenning van enkelbanden” (nr. 4477). 
-Vraag van de heer Bert Schoofs aan de minister van Justitie over “de opvoering van het aantal 
elektronische enkelbanden tot 5.000 stuks” (nr. 4525). 
-Vraag van de heer Renaat Landuyt aan de minister van Justitie over “de toekenning van 
enkelbanden” (nr. 4590). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Stefaan Van Hecke aan de minister van Justitie over “het verloop en de 
opvolging van het onderzoek naar de Bende van Nijvel” (nr. 4541). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Renaat Landuyt aan de minister van Justitie over “het ontbreken van het 
essentieel veiligheidsonderhoud in de gevangenissen” (nr. 4559). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Renaat Landuyt aan de minister van Justitie over “de gebrekkige controle 
op de naleving van de opgelegde voorwaarden” (nr. 4561). 
- Vraag van mevrouw Sabien Lahaye-Battheu aan de minister van Justitie over “de gebrekkige 
controle van onder voorwaarden invrijheidgestelden” (nr. 4690). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Renaat Landuyt aan de minister van Justitie over “de duurtijd van de 
gevangenisstraffen” (nr. 4562). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Renaat Landuyt aan de minister van Justitie over “de gerechtelijke 
hervorming” (nr. 4563). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Renaat Landuyt aan de minister van Justitie over “de begroting van de 
gevangenis in Tilburg” (nr. 4564). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Renaat Landuyt aan de minister van Justitie over “het POKO” (nr. 4565). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Sabien Lahaye-Battheu aan de minister van Justitie over “de juridische 
databanken voor de magistratuur” (nr. 4577). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
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Vraag van mevrouw Sonja Becq aan de minister van Justitie over “het extra budget voor meer 
veiligheid in Brussel” (nr. 4613). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Anthony Dufrane aan de minister van Justitie over “de plaatsopneming 
volgend op een overtreding” (nr. 4620). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Jean Marie Dedecker aan de minister van Justitie over “de werking van de 
strafuivoeringsrechtbanken” (nr. 4654). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Éric Jadot aan de minister van Justitie over “de overbevolking van de 
strafinrichting te Verviers” (nr. 4666). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Éric Jadot aan de minister van Justitie over “de opmerkingen over het 
gevangeniswezen in het kader van de universele periodieke doorlichting (UPR) van België door 
de VN” (nr. 4667). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Éric Jadot aan de minister van Justitie over “de regelgeving met betrekking 
tot de opnamen die de firma Google voor Google Street View op ons grondgebied maakt” (nr. 
4668). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Kristien Van Vaerenbergh aan de minister van Justitie over “het uitblijven 
van betalingen aan gerechtspsychiaters” (nr. 4673). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Kristien Van Vaerenbergh aan de minister van Justitie over “de pariteit bij 
het Hof van Cassatie” (nr. 4674). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Georges Gilkinet aan de minister van Justitie over “de benarde situatie bij de 
arbeidsrechtbank te Namen” (nr. 4688). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Georges Gilkinet aan de minister van Justitie over “de vergoeding voor de 
verplaatsingskosten die sociale rechters maken in het kader van de ondertekening van 
vonnissen vóór de uitspraak” (nr. 4689). 
 
- De minister van Justitie heeft geantwoord. 
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  WOENSDAG 18 MEI 2011 
 
Vraag van de heer Bert Schoofs aan de minister van Justitie over “de adoptie-eisen gesteld 
door de Marokkaanse overheid” (nr. 4470). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de 
Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Sabien Lahaye-Battheu aan de staatssecretaris voor Begroting, voor 
Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen over “de 
uitvoering van sociale onderzoeken in burgerlijke dossiers” (nr. 4578). 
  
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de 
Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
Samengevoegde wetsvoorstellen : 
- Wetsvoorstel (Christian Brotcorne, Sonja Becq, Stefaan Van Hecke, Ronny Balcaen, Marie-
Christine Marghem, Sabien Lahaye-Battheu) betreffende de invoering van een familie- en 
jeugdrechtbank, nrs. 682/1 tot 6.  
Advies van de Raad van State. 
- Wetsvoorstel (Sonja Becq, Raf Terwingen, Liesbeth Van der Auwera, Servais Verherstraeten) 
tot wijziging van de wetgeving wat betreft het recht van minderjarigen op toegang tot de rechter 
en tot instelling van jeugdadvocaten voor minderjarigen, nr. 738/1. 
- Wetsvoorstel (Sonja Becq, Raf Terwingen, Liesbeth Van der Auwera, Servais Verherstraeten) 
tot wijziging van verschillende bepalingen over het recht van minderjarigen om door de rechter 
te worden gehoord, nr. 739/1. 
- Wetsvoorstel (Sabien Lahaye-Battheu, Carina Van Cauter, Patrick Dewael) betreffende het 
recht van minderjarigen op toegang tot de rechter en tot instelling van jeugdadvocaten voor 
minderjarigen, nr. 944/1. 
- Wetsvoorstel (Sabien Lahaye-Battheu, Carina Van Cauter, Patrick Dewael) tot wijziging van 
het Gerechtelijk Wetboek wat betreft een alternatieve wijze van regeling van geschillen, 
nr. 1224/1. 
(Voortzetting). (Rapporteur : mevrouw Kristien Van Vaerenbergh). 
 
- De bespreking werd voortgezet. 
 
Volgende vergadering : dinsdag 24 mei 2011. 
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Financiën en Begroting 

COMMISSIE VOOR DE FINANCIËN EN DE BEGROTING 
 
Voorzitter : mevrouw Muriel Gerkens 
 
 DINSDAG 17 MEI 2011 
 
Subsidiariteitadvies over het voorstel van richtlijn betreffende een gemeenschappelijke 
geconsolideerde heffingsgrondslag voor de vennootschapsbelasting (CCCTB) - COM 
(2011)121. (Rapporteur : mevrouw Christiane Vienne). (Voortzetting en stemmingen). 
 
- De bespreking werd voortgezet op basis van een voorstel van advies voorgesteld door 
mevrouw Muriel Gerkens. 
- Voorstellen tot wijziging werden geformuleerd door mevrouw Christiane Vienne, de heren Guy 
Coëme, Olivier Henry en Dirk Van der Maelen, mevrouw Veerle Wouters, de heren Steven 
Vandeput, Peter Dedecker, Philippe Goffin, Damien Thiéry, Josy Arens, mevrouw Gwendolyn 
Rutten en de heer Servais Verherstraeten. 
- De commissie heeft beslist om de tekst, voorgesteld door mevrouw Gwendolyn Rutten en de 
heer Servais Verherstraeten, als basistekst te nemen. 
- Er werden 4 voorstellen tot wijziging aangenomen. 
- Het voorstel van advies, zoals gewijzigd, werd aangenomen met 12 stemmen en 
4 onthoudingen. 
 
Regeling van de werkzaamheden. 
 
- De commissie heeft beslist hoorzittingen te organiseren. 
 
Vraag van de heer Peter Logghe aan de staatssecretaris voor de Modernisering van de 
Federale Overheidsdienst Financiën, de Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, 
toegevoegd aan de minister van Financiën, over “de toename van het aantal motorongevallen” 
(nr. 3492). 
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan de minister van 
Financiën heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Peter Logghe aan de staatssecretaris voor de Modernisering van de 
Federale Overheidsdienst Financiën, de Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, 
toegevoegd aan de minister van Financiën, over “het vertrek van Avéro Belgium Life en de 
sluiting van haar kantoor” (nr. 3861). 
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan de minister van 
Financiën heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Sabien Lahaye-Battheu aan de vice-eersteminister en minister van 
Financiën en Institutionele Hervormingen over “de inning van penale boetes” (nr. 4001). 
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan de minister van 
Financiën heeft geantwoord. 
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Vraag van de heer Peter Logghe aan de staatssecretaris voor de Modernisering van de 
Federale Overheidsdienst Financiën, de Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, 
toegevoegd aan de minister van Financiën, over “nieuwe uitdagingen voor de 
levensverzekeringsmaatschappijen” (nr. 4011). 
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan de minister van 
Financiën heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Peter Logghe aan de staatssecretaris voor de Modernisering van de 
Federale Overheidsdienst Financiën, de Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, 
toegevoegd aan de minister van Financiën, over “een bestand van 
levensverzekeringscontracten” (nr. 4012). 
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan de minister van 
Financiën heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Ann Vanheste aan de staatssecretaris voor de Modernisering van de 
Federale Overheidsdienst Financiën, de Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, 
toegevoegd aan de minister van Financiën, over “de kwijtschelding van de verzamel- en 
recyclagepremie op batterijen voor gehoorapparaten” (nr. 4058). 
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan de minister van 
Financiën heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Peter Logghe aan de staatssecretaris voor de Modernisering van de 
Federale Overheidsdienst Financiën, de Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude,  
toegevoegd aan de minister van Financiën, over “de twijfel over de aftrekbaarheid van de 
premies van collectieve verzekeringen tegen arbeidsongeschiktheid” (nr. 4102). 
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan de minister van 
Financiën heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Georges Gilkinet aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “de uitvoering van het actieplan voor de gevangenis te Namen” 
(nr. 4195). 
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan de minister van 
Financiën heeft geantwoord. 
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Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Georges Gilkinet aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “de energie- en milieuvereisten in het bestek voor de bouw van 
nieuwe gevangenissen” (nr. 4196). 
- Vraag van de heer Georges Gilkinet aan de minister van Justitie over “de energie- en 
milieuvereisten in het bestek voor de bouw van nieuwe gevangenissen” (nr. 4197). 
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan de minister van 
Financiën heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Georges Gilkinet aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “de gevolgen van het Charter van de belastingplichtige voor de 
financiële misdrijven” (nr. 4199). 
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan de minister van 
Financiën heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Georges Gilkinet aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “het beroep dat Belgische belastingplichtigen doen op 
buitenlandse makelaars om de beurstaks te ontlopen” (nr. 4202). 
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan de minister van 
Financiën heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Sabien Lahaye-Battheu aan de vice-eersteminister en minister van 
Financiën en Institutionele Hervormingen over “erfloze nalatenschappen” (nr. 4478). 
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan de minister van 
Financiën heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Veerle Wouters aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “de discriminatie van buitenlandse beleggingsfondsen” 
(nr. 4593). 
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan de minister van 
Financiën heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Veerle Wouters aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “de definitie van een kleine onderneming en de daarbij 
horende fiscale gunstmaatregelen” (nr. 4594). 
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan de minister van 
Financiën heeft geantwoord. 
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Vraag van mevrouw Minneke De Ridder aan de vice-eersteminister en minister van Financiën 
en Institutionele Hervormingen over “de Nationale Loterij en zijn wielerploeg” (nr. 4616). 
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan de minister van 
Financiën heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Sabien Lahaye-Battheu aan de vice-eersteminister en minister van 
Financiën en Institutionele Hervormingen over “het wegvallen van het voordelig statuut voor 
nieuwe Franse grensarbeiders vanaf 2012” (nr. 4630). 
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan de minister van 
Financiën heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Hans Bonte aan de vice-eersteminister en minister van Financiën en 
Institutionele Hervormingen over “het Amerikaans Theater te Laken” (nr. 4652). 
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan de minister van 
Financiën heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Peter Logghe aan de staatssecretaris voor de Modernisering van de 
Federale Overheidsdienst Financiën, de Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, 
toegevoegd aan de minister van Financiën, over “de regionale opsplitsing van de combined ratio 
van verzekeringsmaatschappijen” (nr. 4670).  
 
- De staatssecretaris voor de Modernisering van de Federale Overheidsdienst Financiën, de 
Milieufiscaliteit en de Bestrijding van de fiscale fraude, toegevoegd aan de minister van 
Financiën heeft geantwoord. 
 
Volgende vergadering : woensdag 25 mei 2011. 

 
 

 Naturalisaties 

COMMISSIE VOOR DE NATURALISATIES 
 
Voorzitter : mevrouw Jacqueline Galant 
 
 DINSDAG 17 MEI 2011 
 
Onderzoek van de dossiers die niet door de leden werden onderzocht. 
 
- De commissie heeft het onderzoek van de dossiers die niet door de leden werden onderzocht, 
aangevat. 
 
Volgende vergadering : dinsdag 24 mei 2011. 
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 Handelsrecht- en Economisch Recht 

COMMISSIE BELAST MET DE PROBLEMEN INZAKE HANDELS-EN ECONOMISCH RECHT  
 
Voorzitter : mevrouw Sophie De Wit 
 
 DINSDAG 17 MEI 2011 
 
Samengevoegde wetsvoorstellen : 
- Wetsvoorstel (David Geerts, Ann Vanheste) tot wijziging van het Burgerlijk Wetboek wat betreft 
de opzeg van een handelshuurovereenkomst ingevolge het niet naleven van een 
afnameverplichting, nr. 1398/1. 
- Wetsvoorstel (Barbara Pas, Peter Logghe, Bert Schoofs) - tot wijziging van het Burgerlijk 
Wetboek wat betreft de opzeg van een handelshuurovereenkomst ingevolge het niet naleven 
van een afnameverplichting, nr. 1446/1. 
 
- Rapporteur: de heer Guy Coëme. 
- De heer David Geerts en mevrouw Barbara Pas hebben hun wetsvoorstel toegelicht. 
- Er werden amendementen (op wetsvoorstel nr. 1398) ingediend door de heer Geerts en 
mevrouw Vanheste. 
- De algemene bespreking werd voortgezet. Hebben het woord genomen: de heren Karel 
Uyttersprot, Jan Van Esbroeck, Stefaan Van Hecke, Ronny Balcaen, David Clarinval, 
Christophe Bastin, Mathias De Clercq, David Geerts en de dames Leen Dierick, Valérie Déom, 
Zuhal Demir en Marie-Christine Marghem.  
- De commissie heeft beslist de Kamervoorzitter te vragen bij hoogdringendheid het advies van 
de Raad van State in te winnen over de twee wetsvoorstellen en de amendementen nrs. 1 en 2. 
- De commissie heeft eveneens beslist hoorzittingen te organiseren. 
 
Wetsvoorstel (Bruno Tuybens) tot wijziging van het Wetboek van Vennootschappen wat betreft 
het verbod op aandelengerelateerde verloning van niet-uitvoerende bestuurders van 
beursgenoteerde ondernemingen, nrs. 619/1 en 2. (Voortzetting). (Rapporteur : mevrouw 
Valérie Déom). 
Amendementen van de dames Dierick en Van der Auwera. 
 
- De bespreking werd voortgezet. Zijn tussengekomen: de heren Bruno Tuybens, Mathias De 
Clercq, Karel Uyttersprot en mevrouw Muriel Gerkens. 
 
Volgende vergadering : dinsdag 24 mei 2011 
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  Infrastructuur 

COMMISSIE VOOR DE INFRASTRUCTUUR, HET VERKEER EN DE OVERHEIDSBEDRIJVEN 
 
Voorzitter : mevrouw Maggie De Block 
 
 DINSDAG 17 MEI 2011 
 
Samengevoegde wetsontwerpen : 
- Wetsontwerp betreffende de bevoegde instantie voor de opvang van schepen die 

bijstand behoeven, nr. 1363/1. 
 

- Wetsontwerp tot wijziging van het Gerechtelijk Wetboek, betreffende de bevoegdheid 
van de rechtbank van eerste aanleg, nr. 1364/1. 

 

 
- Rapporteur : de heer Bert Wollants. 
- Inleidende uiteenzetting door de staatssecretaris voor Mobiliteit. 
- De algemene en de artikelsgewijze bespreking hebben plaatsgevonden. Hebben het 
woord gevoerd : de heren Bert Wollants, Gerald Kindermans en Tanguy Veys. 
- De artikelen werden achtereenvolgens aangenomen. 
- De commissie heeft eenparig beslist, bij wijze van wetgevingstechnische correctie, om 
het opschrift van wetsontwerp nr.1364 aan te passen. 
- Het wetsontwerp werd eenparig aangenomen. 
 
Voorstel van resolutie (Peter Luykx, Steven Vandeput, Jan Jambon, Bert Schoofs, Peter 
Vanvelthoven, Patrick Dewael, Bert Wollants, Karolien Grosemans, Veerle Wouters, 
Liesbeth Van der Auwera) betreffende het vastleggen van een concrete timing voor de 
onderhandelingen met Duitsland en Nederland over de reactivering van de Ijzeren Rijn en 
de aanstelling van de eerste minister om deze onderhandelingen te leiden, nrs. 1242/1 en 
2. 
 
- Rapporteur : mevrouw Minneke De Ridder. 
- Inleidende uiteenzetting door de heer Peter Luykx. 
- De bespreking werd aangevat. Hebben het woord gevoerd : de heren Gerald 
Kindermans, André Frédéric en Peter Luykx. 
- De heer Kindermans heeft een amendement ingediend. 
 
Wetsvoorstel (Anthony Dufrane, André Frédéric, Linda Musin, Karine Lalieux) tot wijziging 
van het koninklijk besluit van 1 december 1975 houdende algemeen reglement op de 
politie van het wegverkeer, teneinde de fietsers toe te staan in bepaalde gevallen de 
verkeerslichten te negeren, nrs. 1004/1 en 2. 
 
- Rapporteur : de heer Ronny Balcaen. 
- Inleidende uiteenzetting door de heer Anthony Dufrane. 
- De algemene bespreking werd aangevat. Hebben het woord gevoerd : de dames Linda 
Musin, Karin Temmerman, de heren Tanguy Veys, Ronny Balcaen, Bert Wollants en 
Anthony Dufrane. 
 
Voorstel van resolutie (Maggie De Block, Ine Somers, Herman De Croo) tot invoering van 
motorvoertuigenverlichting overdag, nr. 1419/1. 
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- Rapporteur : mevrouw Karin Temmerman. 
- Inleidende uiteenzetting door mevrouw Maggie De Block. 
- De bespreking werd aangevat. Hebben het woord gevoerd : de heer Tanguy Veys, 
mevrouw Karin Temmerman, de heren Bert Wollants, Ronny Balcaen en mevrouw 
Maggie De Block. 
 
Wetsvoorstel (Karin Temmerman) tot wijziging van het koninklijk besluit van 1 december 
1975 houdende algemeen reglement op de politie van het wegverkeer, teneinde de 
fietsstraat te verankeren in de wegcode, nr. 1403/1. 
 
- Rapporteur : mevrouw Maggie De Block. 
- Inleidende uiteenzetting door mevrouw Karin Temmerman 
- De algemene bespreking werd aangevat.  Hebben het woord gevoerd : de heer Ronny 
Balcaen, mevrouw Linda Musin, de heer Tanguy Veys en mevrouw Karin Temmerman. 
 
Wetsvoorstel (Tanguy Veys, Bruno Valkeniers, Annick Ponthier) houdende het gebruik 
van gewesttekens op de blauwe zone van kentekenplaten voor motorvoertuigen, 
nr. 1391/1. 
 
- Rapporteur : mevrouw Karin Temmerman. 
- Inleidende uiteenzetting door de heer Tanguy Veys. 
- De algemene bespreking werd aangevat. Heeft het woord gevoerd: de heer Tanguy 
Veys. 
 
Volgende vergadering : dinsdag 24 mei 2011. 
 
 

   
Binnenlandse Zaken 

COMMISSIE VOOR DE BINNENLANDSE ZAKEN, DE ALGEMENE ZAKEN EN HET OPENBAAR AMBT  
 
Voorzitter : de heer Siegfried Bracke 
 
 WOENSDAG 18 MEI 2011 
 
Voorstel van resolutie (Denis Ducarme, David Clarinval) over de uitbreiding van het principe van 
de “stresstests” tot alle nucleaire installaties van klasse 1, nr. 1423/1. 
(Vraag om advies aan de subcommissie Nucleaire Veiligheid). 
 
- De commissie heeft beslist het voorstel van resolutie te verzenden naar de subcommissie 
“Nucleaire veiligheid”. 
 
Vraag van mevrouw Leen Dierick aan de minister van Binnenlandse Zaken over “een 
identificatiebadge voor medewerkers van nutsmaatschappijen” (nr. 4468). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Franco Seminara aan de minister van Binnenlandse Zaken over 
“mensensmokkelaars die nierpatiënten naar België lokken” (nr. 4573). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
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Vraag van mevrouw Rita De Bont aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
elektronische aanlijning van honden” (nr. 4597). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Leen Dierick aan de minister van Binnenlandse Zaken over “het verhogen 
van het aantal alcoholcontroles per jaar” (nr. 4653). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Tanguy Veys aan de minister van Binnenlandse Zaken over “het 
toenemende antisemitisme bij moslimleerlingen in Brussel” (nr. 4660).  
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Kristien Van Vaerenbergh aan de minister van Binnenlandse Zaken over 
“de federale dotaties aan Vlaamse politiezones” (nr. 4672). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Bert Schoofs aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de weigering 
vanwege de Mechelse korpschef om een proces-verbaal op te stellen” (nr. 4679). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Georges Gilkinet aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de gevolgen 
van de droogte voor de nucleaire veiligheid, meer bepaald voor de kerncentrales van Cattenom, 
Chooz en Tihange” (nr. 4707).  
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Georges Gilkinet aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
Belgische vertegenwoordiging in de lokale informatiecommissies van Gravelines, Cattenom en 
Chooz” (nr. 4708). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Ronny Balcaen aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
rechtsvordering van Dexia Verzekeringen tegen het brandweerkorps van Aat” (nr. 4709). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Kristof Calvo aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de nieuwe 
kerncentrale in Borsele” (nr. 4723). 
 
- De minister van Binnenlandse Zaken heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Manu Beuselinck aan de eerste minister, belast met de Coördinatie van het 
Migratie- en asielbeleid, over “de creativiteit van de OCMW’s om hun kosten met betrekking tot 
asielzoekers af te wenden op andere stelsels in de sociale zekerheid” (nr. 3653). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, Migratie en asielbeleid, Gezinsbeleid en de Federale 
Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
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Vraag van mevrouw Daphné Dumery aan de minister van Buitenlandse Zaken over “de 
mogelijke toetreding van Bulgarije en Roemenië tot de Schengen-zone” (nr. 4427). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, Migratie en asielbeleid, Gezinsbeleid en de Federale 
Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Corinne De Permentier aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
reactie van België op de voorstellen van de Europese Commissie om de Schengenregels te 
wijzigen” (nr. 4452). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, Migratie en asielbeleid, Gezinsbeleid en de Federale 
Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Gerolf Annemans aan de staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en 
asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen over “de 
gegevensuitwisseling tussen de openbare centra voor maatschappelijk welzijn en de Dienst 
Vreemdelingenzaken met betrekking tot EU-burgers die een beroep doen op sociale bijstand” 
(nr. 4540). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, Migratie en asielbeleid, Gezinsbeleid en de Federale 
Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Franco Seminara aan de staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en 
asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen over 
“mensensmokkelaars die nierpatiënten naar België lokken” (nr. 4574). 
 
n- De staatssecretaris voor Begroting, Migratie en asielbeleid, Gezinsbeleid en de Federale 
Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Daphné Dumery aan de vice-eersteminister en minister van Buitenlandse 
Zaken en Institutionele Hervormingen over “de uitspraken van EU-commissaris Malmström over 
de Libische vluchtelingen” (nr. 4576). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de 
Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Karin Temmerman aan de staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- 
en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen over “de plannen 
voor de bouw van gezinswoningen binnen het domein van het centrum 127bis” (nr. 4647). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de 
Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Karin Temmerman aan de minister van Binnenlandse Zaken over “de 
Europese bijeenkomst van de ministers van Justitie en Binnenlandse Zaken” (nr. 4702). 
 
- De staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor Gezinsbeleid en voor de 
Federale Culturele Instellingen heeft geantwoord. 
 
Volgende vergadering : woensdag 25 mei 2011. 
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  Volksgezondheid 

COMMISSIE VOOR DE VOLKSGEZONDHEID, HET LEEFMILIEU EN DE MAATSCHAPPELIJKE HERNIEUWING 
 
Voorzitter : de heer Hans Bonte 
 
 WOENSDAG 18 MEI 2011 
 
Stand van zaken met betrekking tot de uitvoering van het volledige rookverbod, na het 
arrest nr. 37/2011 van 15 maart 2011 van het Grondwettelijk Hof. 
Toegevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Sarah Smeyers aan de vice-eersteminister en minister van Sociale 

Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de concrete 
maatregelen inzake tabaksbeleid” (nr. 3761). 

 

- Vraag van mevrouw Sarah Smeyers aan de vice-eersteminister en minister van Sociale 
Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de financiële 
aspecten van het tabaksbeleid” (nr. 3762). 

 

- Vraag van mevrouw Sarah Smeyers aan de vice-eersteminister en minister van Sociale 
Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de eisen van 
horecazaken met betrekking tot het rookverbod in de horeca” (nr. 4237). 

 

- Vraag van mevrouw Sarah Smeyers aan de vice-eersteminister en minister van Sociale 
Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de 
horecazaken die zich niet voorbereiden op het rookverbod” (nr. 4599). 

 

- Vraag van mevrouw Nathalie Muylle aan de vice-eersteminister en minister van Sociale 
Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “het nakende 
rookverbod” (nr. 4629). 

 

 
- Er heeft een gedachtewisselling plaatsgehad. 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie, heeft nadien op de vragen geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Thérèse Snoy et d’Oppuers aan de vice-eersteminister en minister 
van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over 
“verscheidene gevallen van narcolepsie na toediening van het H1N1-vaccin Pandemrix” 
(nr. 3859). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie, heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Thérèse Snoy et d’Oppuers aan de vice-eersteminister en minister 
van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de 
stijging van het aantal schildklierkankers als gevolg van de kernramp in Tsjernobyl” (nr. 
4233). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie, heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Thérèse Snoy et d’Oppuers aan de vice-eersteminister en minister 
van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over 
“teelbalkanker” (nr. 4242). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie, heeft geantwoord. 
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Vraag van mevrouw Rita De Bont aan de vice-eersteminister en minister van Sociale 
Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “het steeds 
toenemend gebruik van Rilatine” (nr. 4509). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie, heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Thérèse Snoy et d’Oppuers aan de vice-eersteminister en minister 
van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over 
“baarmoederhalskankerscreening en de vaccinatie tegen het papillomavirus” (nr. 4569). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie, heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Colette Burgeon aan de vice-eersteminister en minister van Sociale 
Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “het verbod op 
ftalaten en parabenen dat door de Franse Assemblée nationale werd uitgevaardigd” 
(nr. 4575). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie, heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Colette Burgeon aan de vice-eersteminister en minister van Sociale 
Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “het aanbieden 
van moedermelk via Facebook en het gevaar voor de overdracht van ziekteverwekkers” 
(nr. 4579). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie, heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Minneke De Ridder aan de vice-eersteminister en minister van 
Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met Maatschappelijke Integratie, over “de 
positieve lijst van reptielen” (nr. 4583). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Sociale Zaken en Volksgezondheid, belast met 
Maatschappelijke Integratie, heeft geantwoord. 
 
Volgende vergadering : dinsdag 24 mei 2011. 
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Buitenlandse Betrekkingen 

COMMISSIE VOOR DE BUITENLANDSE BETREKKINGEN 
 
Voorzitter : de heer François-Xavier de Donnea 
 
 WOENSDAG 18 MEI 2011 
 
Vraag van de heer Gerolf Annemans aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “de schuldenlast van 
ambassades in België” (nr. 3767). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Buitenlandse Zaken en Institutionele 
Hervormingen heeft geantwoord. 
 
Vraag van de heer Philippe Blanchart aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “de invoering van een Europees 
mechanisme voor de repatriëring van expats bij crisissituaties in het buitenland” (nr. 
4036). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Buitenlandse Zaken en Institutionele 
Hervormingen heeft geantwoord. 
 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van de heer Bruno Tuybens aan de vice-eersteminister en minister van 

Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “het universeel periodiek 
onderzoek van de VN-Mensenrechtenraad” (nr. 4363). 

 

- Vraag van de heer Yvan Mayeur aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “de universele periodieke 
doorlichting van België voor de VN-Mensenrechtenraad” (nr. 4464). 

 

- Vraag van de heer Stefaan Vercamer aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “het universeel periodiek 
onderzoek van België voor de VN Mensenrechtenraad in Geneve” (nr. 4676). 

 

- Vraag van mevrouw Eva Brems aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “de Universal Periodic Review 
van België door de VN-mensenrechtenraad” (nr. 4722). 

 

- Vraag van de heer Damien Thiéry aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “het universeel periodiek 
onderzoek van België voor de VN-Mensenrechtenraad op 2 mei 2011” (nr. 4728). 

 

 
- De vice-eersteminister en minister van Buitenlandse Zaken en Institutionele 
Hervormingen heeft geantwoord. 
 
Vraag van mevrouw Juliette Boulet aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “de conflictertsen in de 
Democratische Republiek Congo” (nr. 4408). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Buitenlandse Zaken en Institutionele 
Hervormingen heeft geantwoord. 
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Vraag van mevrouw Juliette Boulet aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “sociale dumping bij SHAPE” 
(nr. 4410). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Buitenlandse Zaken en Institutionele 
Hervormingen heeft geantwoord. 
 
Samengevoegde vragen : 
- Vraag van mevrouw Juliette Boulet aan de vice-eersteminister en minister van 

Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “de verzoening tussen Hamas 
en Fatah” (nr. 4412) 

 

- Vraag van de heer Jan Jambon aan de vice-eersteminister en minister van Buitenlandse 
Zaken en Institutionele Hervormingen over “de reactie van Hamas op de dood van 
Osama bin Laden” (nr. 4419). 

 

- Vraag van de heer Dirk Van der Maelen aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “het verzoeningspact tussen 
Hamas en Fatah” (nr. 4439). 

 

- Vraag van de heer Tanguy Veys aan de vice-eersteminister en minister van 
Buitenlandse Zaken en Institutionele Hervormingen over “het recente 
verzoeningsakkoord tussen Hamas en Fatah en de reactie van Hamas op de dood van 
Osama Bin Laden” (nr. 4726). 

 

 
- De vice-eersteminister en minister van Buitenlandse Zaken en Institutionele 
Hervormingen heeft geantwoord. 
Vraag van de heer Peter Luykx aan de vice-eersteminister en minister van Buitenlandse 
Zaken en Institutionele Hervormingen over “zijn kritiek op de Europese diplomatieke 
dienst” (nr. 4432). 
 
- De vice-eersteminister en minister van Buitenlandse Zaken en Institutionele 
Hervormingen heeft geantwoord. 
 
Volgende vergadering : woensdag 25 mei 2011. 
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  Subcom. “Nucleaire veiligheid” 

SUBCOMMISSIE VOOR DE “NUCLEAIRE VEILIGHEID” 
 
Voorzitter : de heer Willem-Frederik Schiltz 
 
 WOENSDAG 18 MEI 2011 
 
Regeling van de werkzaamheden. 
 
Samengevoegde voorstellen van resolutie :  
- Voorstel van resolutie (Kristof Calvo, Olivier Deleuze) over de nadere regels van de 
Europese nucleaire veiligheidstest en de gevolgen ervan voor de Belgische kerncentrales, 
nr. 1405/1. 
- Voorstel van resolutie (Denis Ducarme, David Clarinval) over de uitbreiding van het 
principe van de stresstests tot alle nucleaire installaties van klasse 1, nr. 1423/1. 
(Advies uit te brengen aan de commissie voor de Binnenlandse Zaken, de Algemene 
Zaken en het Openbaar Ambt). 
 
- Rapporteur : mevrouw Catherine Fonck. 
- Inleidende uiteenzetting door de indieners van de voorstellen van resolutie. 
- De algemene bespreking werd aangevat. 
 
Volgende vergadering : woensdag 25 mei 2011. 

 
 

 Europese Aangelegenheden + Binnenlandse Zaken 

GEMEENSCHAPPELIJKE VERGADERING VAN HET FEDERAAL ADVIESCOMITÉ VOOR EUROPESE 

AANGELEGENHEDEN EN DE COMMISSIE VOOR DE BINNENLANDSE ZAKEN, DE ALGEMENE ZAKEN EN HET 

OPENBAAR AMBT  
 
Voorzitters : de hh. André Flahaut, Philippe Mahoux (S), Philippe Moureaux (S) en Siegfried 
Bracke 
 
 WOENSDAG 18 MEI 2011 
Gemeenschappelijke vergadering met de homologe commissies van de Senaat. 
 
Uiteenzetting door de staatssecretaris voor Begroting, voor Migratie- en asielbeleid, voor 
Gezinsbeleid en voor de Federale Culturele Instellingen over de Mededeling van de Europese 
Commissie inzake Migratie (COM (2011)-248) in de Raad voor Justitie en Binnenlandse Zaken 
van 12 mei 2011 (o.a. de Schengenproblematiek) 
 
- Rapporteurs : de voorzitters en mevrouw Christiane Vienne. 
 
- Gedachtewisseling. 
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  Opvolgingscommissie “Seksueel misbruik” 

OPVOLGINGSCOMMISSIE BETREFFENDE DE BEHANDELING VAN SEKSUEEL MISBRUIK EN FEITEN VAN 

PEDOFILIE BINNEN EEN GEZAGSRELATIE, INZONDERHEID BINNEN DE KERK  
 
Voorzitter : mevrouw Karine Lalieux 
 
 WOENSDAG 18 MEI 2011 
 
Gedachtewisseling met de dames Kristine Kloeck en Astrid De Bruycker (Child Focus), 
over de aanbevelingen van de bijzondere commissie “Seksueel Misbruik” met betrekking 
tot Child Focus. 
 
- Rapporteurs : de heer Renaat Landuyt en mevrouw Valérie Déom. 
 
Voortzetting van de opdracht van de deskundigen. 
 
- Eenparig heeft de commissie voorgesteld het mandaat van de deskundigen tot in 
principe 15 oktober 2011 vast te leggen. 
 
Volgende vergadering : woensdag 25 mei 2011. 

 
 

 
Opvolging buitenlandse missies 

BIJZONDERE COMMISSIE BELAST MET DE OPVOLGING VAN DE BUITENLANDSE MISSIES (SENAAT) 
 
Voorzitter : de heer Francis Delpérée (S) 
 
 DONDERDAG 19 MEI 2011 

 
Overzicht van de militaire operaties in Libië. 
 
- Uiteenzettingen door de minister van Landsverdediging en door generaal-major dr. Geert Laire 
(hoofd van de medische component). 
- Vragen werden gesteld door de hh. Patrick Moriau, Wouter De Vriendt, Karel Vanlouwe (S), 
mevrouw Karolien Grosemans en de hh. Théo Francken, Peter Van Rompuy (S), Jurgen 
Ceder (S) en Francis Delpérée (S).  
 
Volgende vergadering : donderdag 26 mei 2011. 
 


